
Skovskifte Grundejerforening 
 

Bestyrelsesmøde d. 17. december 2014 kl. 16.00 

 

Deltagere: Bent Frederiksen, Marie Bjerrum og Per Jepsen,  
Referat: 

1. Aktuelle sager 

Foreningens digitale virksomhedspostkasse er endelig kommet i gang efter formandsskiftet, 

vi kan nu få post i vores E-boks igen 

2. Vej- og vandproblemer 
Afretning af veje med vejhøvl afventes stadig 

Der skal lidt mere stabilgrus på de øverste veje 

Vigtigt at folk fylder efter  med grus i hullerne efter kraftige regnskyl 

Vi har fået kort over gamle drænledninger i området og vil tage en snak med de berørte 

lodsejere 

Arwos har sendt kort over kloakledninger i vores område, godt at have når vi planlægger 

nye regnvandskloaker 

På vores næste møde i februar vil vi forsøge at lave en større plan for vedligehold af veje og 

kloakker 

3. Saldo: 90.281kr (vi afventer stadig regningen fra Løjt Kloakservice) 

 

Referent : Per Jepsen 

 


